
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 23/01/2023 
 
Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Σήμα κινδύνου εκπέμπει το Νοσοκομείο της Λήμνου που έχει μείνει 

χωρίς αναισθησιολόγο» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σήμα κινδύνου εκπέμπεται από το Νοσοκομείο της Λήμνου, εξαιτίας της απουσίας 
αναισθησιολόγου στο Νοσοκομείο. Το Νοσοκομείο της Λήμνου, χωρίς να αποτελεί 
εξαίρεση του κανόνα, βαδίζει στα χνάρια των υπολοίπων Δημόσιων Δομών Υγείας της 
χώρας που απαξιωμένες, υποστελεχωμένες και άρρυθμα λειτουργούσες εμπνέουν 
υγειονομική ανασφάλεια και προβληματίζουν κάθε Έλληνα πολίτη για τις παρεχόμενες 
υπηρεσίες τους. Στο εν λόγω Νοσοκομείο ο μοναδικός υπηρετών αναισθησιολόγος θα 
απουσιάσει επ’ αόριστον, αφού αναγκάστηκε να πάρει άδεια λόγω σοβαρού 
οικογενειακού προβλήματος. Κι ενώ με την παρουσία ενός μονάχα αναισθησιολόγου στο 
Νοσοκομείο είχαν σταματήσει εδώ και καιρό τα τακτικά χειρουργεία, τώρα τίθεται πλέον 
σοβαρός κίνδυνος και για τα έκτακτα περιστατικά. Αλίμονο σε περίπτωση εκτάκτου 
περιστατικού κατά το οποίο ο ασθενής θα χρειαστεί καταστολή και είναι άγνωστο πώς θα 
αντιμετωπιστεί και ποια θα είναι η τύχη του. Οι γιατροί του Νοσοκομείου αλλά και οι 
κάτοικοι της νήσου κάνουν έκκληση στο αρμόδιο Υπουργείο να επιληφθεί του σοβαρού 
θέματος που έχει ανακύψει με ό,τι αυτό συνεπάγεται για ανθρώπινες ζωές. Τεράστιες οι 
ευθύνες της Διοίκησης του Νοσοκομείου που με την ανοχή της έφθασε η όλη κατάσταση 
στο απροχώρητο αλλά και του αρμόδιου Υπουργείου που αδιαφορεί, απαξιώνει και 
υποβαθμίζει ολοένα και περισσότερο τις Δημόσιες Δομές Υγείας της χώρας, στρώνοντας 
το χαλί προς κάθε ιδιώτη που θα έρθει προσφερόμενος με το αζημίωτο να καλύψει το 
έλλειμμα Υγείας που έχει δημιουργηθεί. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να φροντίσετε και να 
βελτιώσετε την κατάσταση στο άρρυθμα λειτουργόν Νοσοκομείο της Λήμνου; 
 

2. Προτίθεσθε άμεσα να προβείτε σε ενέργειες προκήρυξης θέσης αναισθησιολόγου για 
το Νοσοκομείο της Λήμνου, προκειμένου να καλύψετε το υπάρχον κενό; 
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3. Για ποιους λόγους το τελευταία διάστημα η Δημόσια Υγεία απαξιώνεται και 
υποβαθμίζεται; Οι πολίτες της Λήμνου δεν αξίζουν να έχουν υγειονομικές υπηρεσίες 
ανταποδοτικές των φόρων που επί σειρά ετών έχουν πληρώσει; 
 
4. Για ποιο λόγο δεν καλύπτετε άμεσα τα κενά στο Νοσοκομείο της Λήμνου αλλά και στα 
υπόλοιπα Νοσοκομεία της χώρας με υγειονομικούς που βρίσκονται σε αναστολή, τη 
στιγμή που πλέον δε συντρέχουν νομικά και υγειονομικά κωλύματα για να επιστρέψουν; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 




